



ACADEMIC TRANSCRIPT

Student ID: 2023202305

Course Level: 本科生

School: School of Information

Full Name: 郝祥

Course Duration: 4 years

Major: Turing



Course Title	Credit	Score	Grade
2023-2024 Academic Year			
Fall Semester			
Table Tennis	1	88	3.7
Military Training	2	A	8
Seminar for Freshmen II	1	P	1
Advanced Mathematics I	5	95	20
Advanced Algebra I	4	96	16
Public Speaking	2	93	8
Honors Course: Introductory Programming I	4	96	16
Introduction to Xi Jinping Thought on the Rule of Law	2	89	7.4
Science and Technology in the Digital Age	1	P	1
College Student Mental Health	1	P	1
Value, Morality and Rule of Law	3	90	12
Academic English Integrated Course I	2	90	8
2023-2024 Academic Year			
Spring Semester			
Swimming	1	90	4
Chinese Folk Music Appreciation	2	89	7.4
Compendium of Chinese Modern History	3	91	12
Operations Research: Modeling and Algorithms	3	96	12
Military theory	2	90	8
English Debating	2	91	8
Python Programming for Artificial Intelligence	4	90	16
Honors Course: Introductory Programming II	2	93	8
Data Analysis	2	91	8
Advanced Mathematics II	5	97	20
Advanced Algebra II	4	95	16
General Physics B	4	95	16
Career Development Planning	1	P	1
International Competence	2	91	8

Course Title	Credit	Score	Grade
--------------	--------	-------	-------

Total Credits: 65

Total Grade Points: 246.5

Grade Points Average (GPA): 3.98

Date: 2024-08-26

成绩单说明

Transcript Information

学期/Academic Semesters

每学年包含秋季学期和春季学期，以及暑假期间的国际暑期学校。

自 2009 级开始，本科生就读期间应至少完成 2 学分的国际暑期学校课程学习。

Each academic year consists of an autumn semester and a spring semester, as well as an International Summer School in July. Beginning with the class of 2009, undergraduate students are required to complete at least 2 credits of International Summer School courses.

学分/Credit

一般课程课堂讲授 16-17 学时计 1 学分，体育类课程 34 学时计 1 学分。

Each credit requires 16-17 class hours (1 class hour = 45 minutes) of classroom or direct faculty instruction for general courses and 34 class hours for PE courses.

成绩评定/Grading Scale

课程考核方式包括百分制、等级制以及合格制 (P/F)。具体情况详见下表。

Courses are graded in three modes: scores, letter grades and P/F. Please refer to the specifics in the table below.

分数/Percentage Scores	等级/Letter Grades	绩点/Grade Points
90 – 100	A	4.0
86 – 89	A-	3.7
83 – 85	B+	3.3
80 – 82	B	3.0
76 – 79	B-	2.7
73 – 75	C+	2.3
70 – 72	C	2.0
66 – 69	C-	1.7
63 – 65	D+	1.3
60 – 62	D	1.0
考查课合格/A passing grade in the course being evaluated	P	1.0
60 分以下或者考查不合格/ Below 60 or A failing grade in the course being evaluated	F	0

平均学分绩点 (GPA) /Grade Point Average (GPA)

学分绩点 = 学分数 × 绩点

平均学分绩点 (GPA) = 已修课程学分绩点之和 ÷ 已修课程学分数之和

以合格制 (P/F) 计分的课程、不及格的选修课程，不纳入平均学分绩点计算范围。

Grade Point equals to the grade point for a course multiplied by the number of credits concerned.

GPA = Grade points for all courses completed divided by credits of the courses.

Courses graded on a passing (P/F) basis and failed elective courses are not included in the calculation of the GPA.

其他说明 /Other Statements

成绩单加盖中国人民大学档案证明专用章生效。

任何个人及机构不得对本成绩单内容做改动。

本成绩单复印时将出现“COPY”字样。

本版成绩单从 2024 年 3 月 1 日启用。

The transcript is only valid with the official seal of the Archival Certification of Renmin University of China.

The content of this transcript should not be modified by any individuals or organizations.

The transcript bears the word of “COPY” if it is presented in a photocopy version.

This version of transcript takes effect from March 1st, 2024.